

Borong mewah 12 oz biru gelap [balang lilin kaca](#) bekas lilin

Sunny Glassware focused on fragrance containers for more than 10 years.

So far, the market has spread throughout Europe and the United States, central and South America, Middle East, Asia, etc



Mengapa Pilih [Kaca cerahWare](#)

- Dedikasi paling tinggi untuk merancang, tidak pernah memampatkan kualitas
- [Kaca cerahware](#) Strictly melindungi pelanggan "reka bentuk, semua item yang baru direka dari US Haven" telah disalin dalam tiga tahun.
- Kualitas produk adalah tumpuan utama dalam [Kaca cerahware](#). [Kaca cerahware](#) Setelah menghancurkan 80,000 pcs kapal kaca dengan cacat yang hampir tidak dapat dilihat.

Penerangan Produk

nama produk	Borong mewah 12oz biru gelap balang lilin kaca bekas lilin
Masa contoh	1. 5 hari jika terdapat bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan bentuk baru dan saiz kaca
Ukuran	Perkara No.: SGHT24112003 Dia teratas: 80 mm Bawah dia: 78 mm Ketinggian: 107 mm Berat: 367 g Kapasiti: 367 ml
Pembungkusan	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tettingkap, kotak warna, kotak putih, dll
Masa penghantaran	Dalam masa 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
Istilah pembayaran	Deposit 30% oleh T/T terlebih dahulu dan baki terhadap salinan B/L
Penghantaran	<u>Oleh laut, melalui udara, oleh ekspres</u> dan ejen penghantaran anda boleh diterima
Majlis penggunaan	Hiasan rumah, hiasan perkahwinan, nikmat perkahwinan, peningkatan hiasan,



Biru hitam 12oz ini [balang lilin kaca](#), dengan biru yang unik, menambah sentuhan misteri dan percintaan ke ruang rumah anda. Sama ada ia dinyalakan pada waktu malam atau diletakkan sebagai hiasan, ia dapat meningkatkan gaya alam sekitar dengan serta-merta.

Dibuat di China, ini [balang lilin kaca](#) diperbuat daripada bahan kaca berkualiti tinggi, yang telah digilap dengan teliti dan dirawat untuk menjadikan permukaan licin dan sempurna. Reka bentuk tahan suhu tinggi memastikan keselamatan pembakaran lilin sambil memanjangkan hayat perkhidmatan.



Ini [balang lilin kaca](#) bukan sahaja sesuai untuk mengisi pemilihan lilin kami, tetapi juga sesuai untuk pencinta DIY. Mengikut keutamaan anda sendiri, anda boleh menambah bunga kering, minyak pati, pasir berwarna dan unsur-unsur lain untuk mencipta kerja lilin peribadi yang unik.

Pelanggan kami

01 □Hellen dari Singapura

Hellen adalah pembeli syarikat Singapura, dan telah membeli **balang lilin kaca** dari **Kaca cerahware** selama beberapa tahun. Pada separuh kedua tahun lepas, Hellen menghantar e-mel bahawa dia akan menjadi pengurus umum cawangan Hangzhou dalam sebulan, dan melawat **Kaca cerahware**. Hellen telah melakukan perolehan selama 5 atau 6 tahun, dan promosi ini mesti membuat sumbangan.

Beberapa ketika dahulu, syarikat mereka membuat pesanan untuk sekumpulan **balang lilin kaca**, dan mendapati retak semasa ujian. Pereka mereka berpendapat bahawa ada masalah dengan pembentukan nodul di **balang lilin kaca**, tetapi ia adalah perkara biasa apabila diuji sahaja. Pereka itu mengalami kerugian, dan bos juga sangat cemas, jadi dia meminta Hellen berunding dengan **balang lilin kaca** pengilang.

Ini **balang lilin kaca** dihasilkan di kilang tempatan di Singapura. Selepas analisis di tapak oleh tuan kilang asal, dipercayai bahawa retak adalah disebabkan oleh kehadiran botol kaca tidak berkesudahan, tinggi, dan botol kaca ketegangan yang tinggi dalam cecair kaca yang terbentuk semasa proses bertuip **balang lilin kaca**. Menukar ketidakhadiran dalam kaca menyelesaikannya. Selepas 20 hari, menurut rancangan ini, tidak ada keretakan, dan bosnya sangat gembira dan mempromosikannya. Walau bagaimanapun, selepas mengira kos, didapati bahawa kos telah meningkat sebanyak 20%. Jelas, penyelesaian ini tidak optimum, jadi Hellen tertanya-tanya jika ada penyelesaian lain, jadi dia dihubungi **Kaca cerahware**. **Kaca cerahware** menerima lukisan reka bentuk mereka **balang lilin kaca**, dan tuan-tuan **Kaca cerahware** Kilang mula menganalisis mereka.

Tiga hari kemudian, rancangan **Kaca cerahware** Pemegang Lilin keluar, yang akan mengeluarkan sundri kaca di **balang lilin kaca**. Reka bentuk baru ini tidak akan meningkatkan kos pengeluaran **balang lilin kaca**, iaitu, kos sifar menyelesaikan getaran. Hellen agak sukar dipercayai, jadi **Kaca cerahware** membuat sampel dengan segera. Seminggu kemudian, **Kaca cerahware** menghantar **balang lilin kaca**. Selepas menyahpeijat, tidak ada keretakan, tetapi kos 0. Bos Hellen gembira dapat menjimatkan 20% kosnya, dan meminta Hellen menghantar pertanyaan untuk **balang lilin kaca** kepada barangan kaca yang cerah secepat mungkin.

Hellen memberitahu secara peribadi bahawa bos sangat berpuas hati bahawa dia menyelesaikan masalah dengan kos 0, dan dia berhak mendapat kedudukan pengurus umum cawangan Hangzhou, dan dia bekerja lebih keras dan lebih keras.

Kaca cerahware Mempunyai sejarah 20 tahun dalam produk kaca. Ia memberi keutamaan untuk menyelesaikan masalah pada kos sifar. Anda juga boleh mencuba pesanan kecil!

02 □David berasal dari England

David berasal dari UK dan bekerja sebagai pembeli di sebuah syarikat tempatan. Pada bulan Mac tahun ini, beliau segera perlu membeli kumpulan [balang lilin kaca](#). David melayari laman web [Kaca cerahware](#) di Google dan mendapati bahawa [Kaca cerahware](#) mempunyai sejarah 20 tahun produk kaca. , Semua jenis produk dieksport ke lebih daripada 30 negara dan wilayah. Hantar e -mel untuk bertanya mengenai [Kaca cerahware](#) : Mengenai [balang lilin kaca](#) Draf reka bentuk dan pertanyaan yang ingin anda beli sekarang? Setelah melihat e -mel ini, saya meminta David menghantar saya lukisan reka bentuk [balang lilin kaca](#). Lakaran reka bentuk pemegang lilin kaca yang dihantar oleh David perlu dipindahkan air untuk pelarasan warna. Oleh kerana warna lebih istimewa kerana ia adalah campuran pelbagai warna, saya memberitahu ini kepada pereka syarikat Roy. Dengan bantuannya, dalam masa 2 hari saya membuat lukisan teknikal dan memberikan beberapa kesan pemprosesan warna dalam masa beberapa hari, dan menghantar lukisan kepada David.

Tiga hari kemudian, David menghantar e -mel, dan menghantar lukisan warna rendering yang paling memuaskan, meminta kami membuat bukti mengikut lukisan ini. Hantar ke kilang untuk pemeriksaan, dan yang berpengalaman [Kaca cerahware](#) Craftsman bekerja keras dengan warna ini [balang lilin kaca](#), kuning, biru, putih, warna berwarna ungu dan kesannya berbeza apabila dilihat dari bahagian dalam kaca. Indah.

Lima hari kemudian, David, yang menerima sampel, mengiktiraf ketukangan [Kaca cerahware](#). Mereka telah menemui beberapa kilang pemprosesan tempatan, tetapi selepas tiga kali pemeriksaan, warna tidak sepadan dengan warna yang dikehendaki. [Kaca cerahware](#) diselesaikan pada satu masa. David dan ahli pasukannya bersetuju dengan ketukangan [Kaca cerahware](#). Pada hari yang sama, David membuat pesanan untuk sekumpulan [balang lilin kaca](#) untuk [Kaca cerahware](#).

Nilai -nilai [Kaca cerahware](#) adalah: kualiti tegas, sekurang -kurangnya 6 lagi prosedur pemeriksaan di QC daripada rakan sebaya, dan tidak ada aduan yang berkualiti untuk 9 tahun berturut -turut. Selepas kawalan kualiti yang ketat, penghantaran dihantar ke UK. David juga memberitahu bahawa ini [balang lilin kaca](#) adalah hit besar di UK, dan jualan mempunyai lebih daripada dua kali ganda. Bosnya sangat berpuas hati dengan pembeliannya, dan semua masa depan [balang lilin kaca](#) akan menjadi [Kaca cerahware](#).

[Kaca cerahware balang lilin kaca](#) Proses pewarna percetakan pemindahan air, anda juga boleh mencuba pesanan kecil!

03 □Niki berasal dari Amerika

Niki berasal dari wangi Syarikat Lilin di Amerika Syarikat. Dia telah membeli pemegang lilin dengan lancar. Dia jatuh ketika membeli [balang lilin kaca](#) tahun lepas. Pada akhir tahun lepas, kumpulan [balang lilin kaca](#) Diarahkan di Vietnam mempunyai warna percetakan yang salah dan corak kabur. Niki sangat tidak berpuas hati dengan perkara itu [balang lilin kaca](#) . Lima bulan kemudian, ini [balang lilin kaca](#) akan dipamerkan. Niki menghubungi pembekal di Vietnam, dan pihak lain bersetuju untuk menambah saham. Seminggu kemudian, sampel itu diterima, tetapi warna itu salah sekali lagi, dan kemalangan yang sama berlaku lagi. Pada masa ini, Niki menyedari masalah itu. Tidak ada yang dapat menerima perkhidmatan selepas jualan jangka panjang dan tinggi, jadi dia terpaksa mencari yang baru [balang lilin kaca](#) pengilang.

Niki meninggalkan mesej di Google untuk [Kaca cerahware](#) Laman web: Bolehkah anda memastikan bahawa masing -masing [balang lilin kaca](#) mempunyai warna yang sama dan tiada keabnormalan yang berkualiti. [Kaca cerahware](#) Menjawab, saya tidak peduli jika ia baik atau tidak, anda akan tahu selepas anda mencubanya. Keesokan harinya, Niki menghantar e -mel ke [Kaca cerahware](#) Untuk menghantar yang dikehendaki [balang lilin kaca](#) karya seni. Saya memberitahunya bahawa [balang lilin kaca](#) mempunyai sejarah produk kaca selama 20 tahun, dan pelbagai produk dieksport ke lebih daripada 30 negara dan wilayah.

Sampel itu cepat dihantar 2 minggu kemudian. Selepas Niki menerima sampel itu, dia menghantar e -mel untuk menyatakan bahawa dia sangat berpuas hati dengan [balang lilin kaca](#) dari [Kaca cerahware](#). Ia bukan sahaja menyelesaikan masalah nada warna tetapi juga menyelesaikan corak kabur. Niki segera membuat pesanan besar sebanyak 30,000 [balang lilin kaca](#) dari [Kaca cerahware](#) pengeluaran pemegang lilin.

[Kaca cerahware](#) Proses percetakan skrin sutera automatik mempunyai sejarah 20 tahun, dan QC mempunyai sekurang -kurangnya 6 lagi proses pemeriksaan daripada rakan -rakannya. Tidak ada aduan yang berkualiti untuk 9 tahun berturut -turut. Sama ada dari segi ketukangan atau kualiti, kebanyakan pengeluaran tidak dapat melakukannya.

Niki memberitahu saya secara peribadi bahawa bos menghargai bahawa dia dapat mencari yang boleh dipercayai [balang lilin kaca](#) pengilang Seperti [Kaca cerahware](#) Kali ini, dan bos akan memberinya kenaikan gaji.

Proses percetakan skrin sutera automatik [balang lilin kaca](#) , [Kaca cerahware](#) Concensive American Customer, anda juga boleh mencuba pesanan kecil!

Aksesori - Kotak Pemegang Lilin

CANDLE HOLDER BOX SIZE, LOGO, COLOR, LINING, SHAPE CAN BE CUSTOMIZED



Pengeluaran dan Pembungkusan

Mass production



Quality testing



Packing



Pallet



Bilik sampel

Selamat datang ke bilik sampel **Kaca cerahware**



Di sini kita menyatukan sejumlah **5000** Jenis pemegang lilin yang direka dan dibuat dengan teliti, setiap pemegang lilin mencerminkan usaha dan reka bentuk yang berterusan.

Soalan Lazim

1) Bolehkah anda menggabungkan banyak item yang pelbagai dalam satu bekas dalam urutan pertama saya?

Ya, kita boleh. Tetapi kuantiti setiap item yang diperintahkan hendaklah mencapai moq kami.

2) Jika ada masalah kualiti, bagaimanakah anda dapat menyelesaikannya untuk kami?

Apabila melepaskan bekas, anda perlu memeriksa semua kargo. Jika sebarang produk kerosakan atau kecacatan ditubuhkan, anda mesti mengambil gambar dari kadbod asal. Semua tuntutan mesti dibentangkan dalam masa 15 hari bekerja selepas melepaskan bekas. Tarikh ini tertakluk kepada masa ketibaan bekas.

3) Mengapa anda memilih kami?

1. Kami mempunyai pengalaman yang kaya dalam perdagangan barangan kaca untuk lebih daripada **20 tahun** dan pasukan yang paling profesional.
2. Kami mempunyai 10 barisan pengeluaran dan boleh mengeluarkan 15 juta keping sebulan, kami mempunyai proses yang ketat membolehkan kami mengekalkan kadar penerimaan melebihi 99%.
3. Kami bekerja dengan lebih daripada 1800 pelanggan di kira-kira 80 buah negara.
4. Kami menawarkan perkhidmatan logistik seluruh dunia profesional.

4) Bolehkah kita mendapatkan sampel percuma anda?

Ya, anda boleh. Kami **Sampel adalah percuma** Bagi pelanggan yang mengesahkan pesanan. Tetapi barang untuk Express adalah pada akaun Pembeli.

5) Bagaimana dengan moq anda?

Produk jenis yang berbeza akan menjadi MOQ yang berbeza, untuk beberapa barangan kaca dalam stok, pesanan kecil boleh diterima.

6) Berapa banyak orang di jabatan R & D anda?

Kami mempunyai 5 pereka profesional, dan mereka akan membangunkan 15 reka bentuk inovatif bulanan.

7) Bolehkah anda memberi saya diskaun mengenai harga?

Harga bergantung pada kuantiti anda, jika anda mahukan harga yang baik dengan pesanan kecil, anda boleh membuat lebih banyak kuantiti dalam satu masa, dan biarkan mereka di gudang kami, kami akan menyimpan barang untuk anda sehingga anda memerlukan.

Kami menantikan pertanyaan dan kerjasama anda.